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Renovatie Koninklijk Conservatorium Brussel  -  Stand van zaken

Het Koninklijk Conservatorium Brussel kreunt jammer genoeg nog steeds onder een 
schrijnend gebrek aan onderhoud. Het gebouw is eigendom van de federale overheid, 
maar wordt gebruikt door instellingen die deels afhangen van de Vlaamse en de Franse 
Gemeenschap. Tijdens deze legislatuur richtten de federale overheid en de twee 
Gemeenschappen een vennootschap op die de renovatie en het beheer van het Koninklijk 
Conservatorium voor haar rekening zal nemen.

Beliris staat in voor de eerste fase van de renovatiewerken, o.m. het studiewerk dat 
nodig is om te bepalen welke werken er nodig zijn. De opening van de offertes zou op 21 
maart 2018 gestart zijn.

1. Vond de opening van de offertes plaats op 21 maart 2018? Werd er al een bedrijf 
aangesteld dat een masterplan zal opstellen? Indien niet, wanneer mag deze 
aanstelling verwacht worden?

2. Werd het onroerend goed d.m.v. een koninklijk besluit al officieel overgedragen aan 
de nv Koninklijk Conservatorium van Brussel? Indien niet, wat is daarvoor nog 
nodig?
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ANTWOORD
op vraag nr. 420 van 25 mei 2018
van WILLY SEGERS

1. De opening van de offertes heeft al plaats gevonden maar er is op dit moment nog 
geen bedrijf officieel aangesteld om het Masterplan op te maken. Dit zou normaal 
tegen september moeten gebeuren.

2. De overdracht is via Koninklijk Besluit (het Koninklijk Besluit tot wijziging van het 
Koninklijk Besluit van 25 december 2017 tot overdracht van de gebouwen van het 
Koninklijk Conservatorium van Brussel voor een symbolische euro aan de Naamloze 
Vennootschap van het Koninklijk Conservatorium van Brussel) voltrokken op 1 maart 
2018. 


